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Protokoll styrelsemöte nr 2 2022/2023 
 
Datum: Söndagen den 19 juni, 2022 
Plats: Hjortstigen 55, Dalarö 
 
Närvarande: Jenny Berntstedt, Kenneth Becker, Inga-Lill Carlberg,  
                      Tommy Cervin, Oskar Levin 
                       
Frånvarande:  
 
Dagordning 
 
1. Mötet öppnas  

Mötet öppnades av ordförande Jenny Berntstedt som också valdes till ordförande för 
mötet. Till protokollförare valdes Inga-Lill Carlberg och till justeringsperson valdes 
Tommy Cervin. 
 
2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. Till punkten 6. Övriga frågor anmäldes mötesplaneringen 
för kommande styrelsemöten, flytt av rishögen på väg mot Kattvik, offert på 
borttagande av träd samt röjning av brandgatan som angränsar till Källskuruvägen 5. 
 
3. Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Protokollet från styrelsens möte den 28 maj 2022 gicks igenom, godkändes och lades 
till handlingarna. 
 
Inga-Lill meddelade att hon som utlovat hade skickat ut styrelsens Arbetsordning och 
Årsplanering samt Aktivitetslista till samtliga ledamöter, samt anmält omvald styrelse 
till Lantmäteriet. 
 
Det noterades att den nya/nygamla flytbryggan nu är på plats vid badet. En del av den 
gamla flytbryggan har placerats vid stranden att sitta på. Övriga rester har fraktats bort 
av en engagerad medlem. 
 
4. Ekonomi 

Genomgång av föreningens ekonomi - Oskar Levin: 
 
Oskar påminde att Jenny behöver kontakta banken för att få behörighet att teckna 
konto. Han berättade även att Samfälligheten idag har 136 456 kronor i kassan.  

 
Utskick av fakturor för föreningsavgift: 
Oskar meddelade att protokoll samt fakturor för årsavgifter kommer skickas ut per epost 
och/eller fysisk post till medlemmarna senast den 30 juni.  
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5. Genomgång av styrelsens aktivitetslista 

Styrelsen gick igenom aktuell aktivitetslista och diskuterade ärenden där åtgärder 
vidtagits men som fortfarande är öppna: 
 

• Badängen sand: Jenny har beställt sand till badstranden och denna beräknas 
komma efter Midsommar. Då måste att antal medlemmar hjälpas åt att skyffla 
ut sanden. Jenny organiserar detta. Priset för att få sanden levererad blir 10 000-
12 000 kr. 

• Gemensamma sopstationer:  En viktig fråga är hur samfälligheten kan uppnå 
100% medlemsanslutning via abonnemang till de nya 
gemensamhetsanläggningarna. Detta är en förutsättning för att gå vidare med 
denna aktivitet. Kenneth arbetar vidare med frågan. 

6. Övriga frågor 

Mötesplaneringen: Styrelsen diskuterade mötesplanen för resten av innevarande samt 
nästa år och tog beslut om datum för kommande möten, Inga-Lill åtog sig att skicka ut 
dessa tider till styrelsen. 
 
Flytt av rishögen på väg mot Kattvik: Pga att CRM anser att rishögen vid vägen mot 
Kattvik hindrar passage via vägen har rishögen att flyttats. Information om ny kommer 
sändas ut till medlemmarna. 
 
Offert på borttagande av träd: Ett antal stora döda träd behöver tas bort i angränsning 
till Malmens Bergsstig. Rolf Lindgren har fått en offert på 12 000 kronor som styrelsen 
kommer att acceptera. 
 
Röjning av brandgatan som angränsar till Källskuruvägen 5: Kennet kommer att fråga 
Rolf om samfälligheten har skyldighet att rensa detta område. Om så är fallet tas beslut 
om hur detta ska genomföras efter denna diskussion. 
  
7. Nästa möte 

Nästa möte hålles den 28 augusti via Teams eller plats som bestäms i anslutning till 
mötet. 
 

8. Mötet avslutas 

Mötet avslutades  
 
 
Vid protokollet    Justerat 
 
 
 
------------------------------    ----------------------------- 
Inga-Lill Carlberg    Tommy Cervin
  


